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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 14. ČERVNA 2018 

 

přítomni 

dle prezenční listiny – Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., prof. Ing. Svatopluk Matula, CSc., Ing. Jiří Velechovský, doc. Ing. 
Vítězslava Pešková, Ph.D., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., prof. Ing. Jaroslav Červený, CSc., doc. Ing. Jiří Vojar, Ph.D, 
Ing. Zdeněk Keken, Ph.D., doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., Tereza Kadeřábková, doc. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., 
Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D., Bc. Kristýna Davidová, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D., Ing. Petra Šánová, Ph.D., 
Marek Vyjdák, Ph.D., prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D., doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., Ing. Hynek Roubík, Ing. 
Marie Netopilová, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc.  

prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., Ing. Iva Hrabánková, Ph.D., prof. PhDr. Michal Lošťák, Ph.D, prof. Ing. Jan Vymazal, 
CSc. 

omluveni: Ing. Matyáš Orsák, Ph.D., Ing. et Ing. Markéta Drešlová, Ing. Radim Löwe, Bc. Václav Silovský, prof. Dr. 
Ing. František Kumhála, Ing. Irena Benešová, Ph.D., Jakub Erler 

 

program 

 

 Ing. Votruba zahájil zasedání AS ČZU, přivítal přítomné členy AS ČZU a hosty 
 

Kontrola zápisu 

 předseda AS ČZU vyzval členy AS ČZU k případným připomínám k zápisu z minulého zasedání 
v diskuzi vystoupili: --- 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování ke schválení zápisu z minulého zasedání AS ČZU 
pro: 21; proti:0; zdržel se: 1       

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  

1.      Kontrola zápisu  

2.     Výroční zpráva o hospodaření ČZU za rok 2017  

3.            Výroční zpráva o činnosti ČZU za rok 2017 

4. Studijní a zkušební řád pro studium v doktorských studijních programech ČZU 

5.            Vymezení činnosti prorektorů, kvestora a kancléře 

6.            Organizační řád SIC 

7.            Jednací řád Vědecké rady Technické fakulty 

8.            Návrh člena disciplinární komise ČZU 

9.            Různé 
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Výroční zpráva o hospodaření ČZU za rok 2017 

 kvestorka podrobně představila zprávu o hospodaření ČZU, informovala o prohlášení auditora, které 
bylo bez výhrad, neshledal žádné pochybení 

 ekonomická a investiční komise doporučuje materiál ke schválení 
v diskuzi vystoupili:  

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování předloženého dokumentu 
pro: 22; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VÝROČNÍ ZPRÁVU O HOSPODAŘENÍ ČZU ZA ROK 2017 
 

Výroční zpráva o činnosti ČZU za rok 2017 

 prorektor Lošťák představil výroční zprávu o činnosti ČZU za rok 2017, především podrobně informoval 
o hlavní části zprávy 

 předseda AS ČZU sdělil výhrady k formální stránce zprávy a navrhl, aby materiál byl na zasedání pouze 
projednán a aby k jeho schválení došlo až bude finalizován, a to formou per rollam 
v diskuzi vystoupili: ---- 

 

Studijní a zkušební řád pro studium v doktorských studijních programech ČZU 

 prorektor Vymazal podrobně představil předkládaný materiál, který byl postoupen legislativní komisi 

 předseda legislativní komise na úvod požádal o včasné zasílání materiálů. Předseda legislativní komise 
informoval o navrhovaných úpravách a formulacích textu v čl. 4 odst. 1, čl. 8 odst. 3 písm. c., čl. 8 odst. 
6, čl. 8 písm. a., vyškrtnutí věty v čl. 12 odst. 5 
v diskuzi vystoupili: Ing. Roubík, Ing. Mikšík, prof. Matula, Ing. Votruba 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování k jednotlivým navrhovaným změnám ve Studijním a zkušebním 
řádu pro studium v doktorských studijních programech ČZU: 

 čl. 4 odst. 1 – doplněním na konec „ve veřejné části internetových stránek ČZU“ 
pro: 22; proti: 0; zdržel se: 0 

 čl. 8 odst. 3 písm. c) doplněním slova „přípravě“ za slova „podílí se na“ 
pro: 22; proti: 0; zdržel se: 0 

 čl. 8  odst. 6 – nové znění zní: „Tato praxe probíhá zpravidla po dobu čtyř semestrů, a to tak, aby rozsah 
činil průměrně čtyři hodiny týdně v jednom akademickém roce“ 
pro: 22; proti: 0; zdržel se:0 

 čl. 8 odst. 7 písm. a) vrácením vyškrtnutého slova „nebo“ 
pro: 22; proti: 0; zdržel se:0 

 čl. 12 odst. 5 vyškrtnutí celé věty 
pro: 22; proti: 0; zdržel se:0 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém dokumentu se všemi schválenými změnami 
pro: 22; proti: 0; zdržel se:0 

> AS ČZU SCHVALUJE STUDIJNÍ A ZKUŠEBNÍ ŘÁD PRO STUDIUM V DOKTORSKÝCH STUDIJNÍCH PROGRAMECH ČZU 
 

Vymezení činnosti prorektorů, kvestora a kancléře 

 kancléřka představila překládaný materiál, informovala o návrhu nové směrnice, která nahradí 
předchozí směrnici 3/2017  
v diskuzi vystoupili: Ing. Mikšík 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování o schválení předloženého dokumentu  
pro: 21; proti: 0; zdržel se: 0       

> AS ČZU SCHVALUJE VYMEZENÍ ČINNOSTI PROREKTORŮ, KVESTORA A KANCLÉŘE 
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Organizační řád SIC 

 kancléřka  představila předkládaný materiál a nově navrhované změny v organizačním řádu SIC 

 předseda legislativní komise informoval o projednání legislativní komisí a materiál doporučuje ke 
schválení 
v diskuzi vystoupili: Ing. Roubík, p. Vyjdák, prof. Matula, Ing. Votruba 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování pro přijetí Organizačního řádu SIC 
pro: 22; proti: 0; zdržel se:0 

> AS ČZU SCHVALUJE ORGANIZAČNÍ ŘÁD SIC 
 
 

Jednací řád vědecké rady Technické fakulty 

 předseda AS TF představil předkládaný materiál 

 předseda legislativní komise informoval o projednání legislativní komisí a materiál doporučuje ke 
schválení 
v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování o schválení Jednacího řádu vědecké rady Technické fakulty 
pro: 22; proti: 0; zdržel se:0 

> AS ČZU SCHVALUJE JEDNACÍ ŘÁD VĚDECKÉ RADY TECHNICKÉ FAKULTY 
 

Návrh člena disciplinární komise ČZU 

 doc. Dytrtová informovala o změně člena z řad studentů z důvodu ukončení studia Jany Burianové, 
novým členem disciplinární komise byla navržena Kristýna Kozáková, která souhlasí se svým jmenování 
v diskuzi vystoupili: Ing. Mikšík 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování ke schválení nového člena disciplinární komise 
pro: 22; proti: 0; zdržel se:0 

> AS ČZU DÁVÁ PŘEDCHOZÍ SOUHLAS KE JMENOVÁNÍ KRISTÝNY KOZÁKOVÉ ČLENEM DISCIPLINÁRNÍ KOMISE ČZU  
 

Různé   

 kvestorka informovala o návrhu na zrušení nadačního fondu, včetně podrobného postupu zrušení 
v diskuzi vystoupili: --- 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování  ke zrušení nadačního fondu 

 pro: 21; proti: 0; zdržel se: 1 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZRUŠENÍ NADAČNÍHO FONDU 
 
 rektor informoval o zasedání ČKR, představil nárůst mezd v příštím roce, informoval o aktuálním stavu 

chystané kategorizace univerzit 
v diskuzi vystoupili: PaedDr. Vavrla, Mgr. Michálek, Ing. Roubík, Ing. Votruba 
 

 prorektor Remeš informoval o zrušení směrnice č. 2/2013, informoval o  novém návrhu pravidel pro 
evidenci vyučovaných a studijních předmětů a úpravě informačního systému, AS ČZU bere na vědomí 
přípravu nového dokumentu 

 kancléřka představila změnu v předkládaném materiálu „Zásady pro poskytování příspěvku 
zaměstnavatele na penzijní připojištění“ 

 legislativní komise materiál projednala a doporučila ke schválení 
v diskuzi vystoupili: --- 
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 pro: 22; proti: 0; zdržel se:0 

> AS ČZU SCHVALUJE ZÁSADY PRO POSKYTOVÁNÍ PŘÍSPĚVKU ZAMĚSTNAVATELE NA PENZIJNÍ PŘIPOJIŠTĚNÍ SE 

STÁTNÍM PŘÍSPĚVKEM A DOPLŇKOVÉ PENZIJNÍ SPOŘENÍ 
 

 Ing. Michálek podrobně informoval o přípravách na plánovaném setkání předsednictev akademických 
senátů pražských vysokých škol, které se bude konat 20. 6. 2018, zároveň poděkoval za pomoc při 
organizaci paní kancléřce a předsedovi AS ČZU 

 předseda AS ČZU informoval o probíhající aktualizaci informačních systémů a plánovaných odstávkách 

 předseda AS ČZU poděkoval všem členům za dobré fungování akademického senátu  
 

Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast.  

 

 

 

  ING. ZDENĚK VOTRUBA, PH. D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


